
 

Zápisnica zo VIII. plánovaného zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Rajeckých Tepliciach, 

konaného 14. 12. 2023 
 

 

MsZ začalo o 15.06 hodine. 

 

Prítomní poslanci: 7, ospravedlnený: 2 Prítomných poslancov bola nadpolovičná väčšina, 

MsZ bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa. Zasadnutie MsZ otvoril a viedol primátor mesta Ing. 

Ambróz Hájnik, PhD. Primátor mesta informoval, že z dnešného zastupiteľstva bude vyhotovený 

audiovizuálny záznam, ktorý bude umiestnený na webovom sídle mesta a zároveň upozornil, aby 

prítomní nepoužívali osobné údaje v diskusných príspevkoch pri jednotlivých bodoch rokovania.  

 

Za overovateľov zápisnice určil: JUDr. Katarínu Pialovú a Mgr. Katarínu Baďurovú 

Za zapisovateľku bola určená: slečna Gašparíková. 

 

Primátor mesta dal hlasovať o nasledovnom programe rokovania: 

  

1. Pozvánka do spoločného školského úradu  

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ, za školský rok 2022/2023  

3. Petícia – trhový predaj na námestí  

4. VZN č. 12/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach 

„Trhový poriadok“  

5. VZN č. 7/2023 o dani z nehnuteľnosti  

6. VZN č. 8/2023 o dani za psa  

7. VZN č. 9/2023 o dani za užívanie verejného priestranstva  

8. VZN č. 10/2023 o dani za ubytovanie  

9. VZN č. 11/2023 o miestnom poplatku za rozvoj  

10. VZN č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území 

mesta Rajecké Teplice  

11. VZN č. 15/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za sociálne služby  

12. VZN č. 16/2023 o zrušení poplatkov za znečisťovanie ovzdušia  

13. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 36 – 40/2023 a 42 – 45/2023  

14. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra ku návrhu viacročného rozpočtu a programového 

rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026  

15. Viacročný rozpočet a programový rozpočet mesta Rajecké Teplice na roky 2024 –  

2026  

16. Monitorovacia správa plnenia rozpočtu mesta Rajecké Teplice k 30.6.2023  

17. Správa nezávislého audítora z auditu účtovej závierky k 31.12.2022  

18. Dodatok č.1 k Zriaďovacej listine materskej školy  

19. Kontrola prevodov nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná hodnota majetku prevýšila 

20.000,- EUR  

20. Kontrola dodržiavania rozpočtových pravidiel a čerpanie rozpočtu mesta Rajecké Teplice za rok 

2023  

21. Kontrola stavu a vývoja dlhu  

22. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice na I. polrok 2024  

23. Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 - 2027  

24. Žiadosť o vyjadrenie k upravenej projektovej dokumentácií k územnému a stavebnému povoleniu 

– Predĺženie NNK - Slnečná ulica  

25. Vysporiadanie pozemku pod komunikáciou na ul. Zátočná Rajecké Teplice.  



26. Prenechanie nebytových priestorov v budove zdravotného strediska do nájmu formou verejnej 

obchodnej súťaže.  

27. Delegovanie členov do Rady MŠ RT.  

28. Kontrola plnenia uznesení.  

29. Návrh plánu zasadnutí MsZ na rok 2024.  

30. Informácie o projektoch mesta.  

31. VZN č. 14/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským úradom v Rajeckých Tepliciach.  

32. Informácie zo zasadnutí komisií.  

33. Interpelácie poslancov. 

34. Všeobecná rozprava.  

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

 Ing. Daniel Lamoš,  Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Navrhnutý program bol schválený. 

 

1. Pozvánka do spoločného školského úradu. 

Primátor mesta predniesol návrh začleniť mesto Rajecké Teplice do Spoločného školského úradu 

Varín. Informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta 

vyzval p. Veličovú, ktorá pracuje pre Spoločný školský úrad, aby informovala o jednotlivých 

skutočnostiach. 

Mgr. Silvia Veličová – skonštatovala, že v materiáloch popísala výhody školského úradu. 

Poďakovala za príležitosť byť tu. Ozrejmila obsah materiálov. Informovala o výhodách členstva 

v Spoločnom školskom úrade. Informovala o postupe, že bude potrebné prijať dohodu o pristúpení, 

schváliť VZN poslancami mestského zastupiteľstva a sprievodný list na Regionálny úrad školskej 

správy. Informovala o počte zamestnancov školského úradu. Informovala o ďalšom postupe po 

vstupe do školského úradu. Povedala, že keď sa obec stane Školským úradom, riadi sa smernicou, 

ktorá je veľmi úsporná a informovala o činnosti zamestnancov Spoločného školského úradu a ich 

kompetenciách. Povedala, že to o čom rozhoduje riaditeľ v správnom konaní, pokiaľ obec nie je 

v Spoločnom školskom úrade, v druhom stupni posudzuje Regionálny úrad. Informovala 

o výnimkách. Odcitovala, čo to obnáša: kontrola dodržiavania všeobecne záväzných právnych 

predpisov v oblasti školstva, s výnimkou toho, čo kontroluje Štátna školská inšpekcia, vydávanie 

organizačných pokynov pre riaditeľov, tak aby boli v súlade s pokynmi ministerstva odborná 

a poradenská činnosť v škole. Skonštatovala, že je to široký záber. 

primátor mesta – poďakoval a informoval, že mestu bola doručená pozvánka na základe ktorej to 

zaradil do MsZ. 

Do diskusie sa prihlásili: 

JUDr. Pialová – opýtala sa či obce v Rajeckej doline majú nejaký Školský úrad 

Mgr. Veličová – povedala, že majú aj obce, ktoré sú v Rajeckej doline. Skonštatovala, že Rajecká 

dolina je prakticky nepokrytá. 

Mgr. Slyško – opýtal sa na náklady 

Mgr. Veličová – informovala, že jediný náklad je členský poplatok. Informovala o ďalších 

skutočnostiach.  

Mgr. Slyško – opýtal sa aká je suma. 

Mgr. Veličová – informovala, že suma sa bude meniť v závislosti od toho, či dostaneme ďalšie 

pracovné miesto. Informovala, že konkrétnu sumu nemajú stanovenú. 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa na poplatok, ktorý by sme museli platiť a na naše povinnosti. 

Mgr. Veličová – informovala, že rozsah je od 77€ do 1000€. 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa na povinnosť podľa finančnej stránky 

Mgr. Veličová – povedala, že poplatok by sa vyčíslili, ale odhadla by to do 500€. 



JUDr. Pialová – opýtala sa aký prístup majú riaditelia našich škôl.  

primátor mesta – p. riaditeľ väčšinou komunikuje s regionálnym úradom a p. riaditeľka tiež. 

PharmDr. Masaryková – povedala, že by sa k tomu majú vyjadriť odborníci, ktorých sa to bude 

dotýkať. 

Mgr. Veličová – povedala, že je jednoduchšie veci vybaviť cez ňu, ako cez Regionálny úrad. 

Ing. Lamoš – opýtal sa či komunikovala priamo s našimi riaditeľmi škôlky a školy. 

Mgr. Veličová  povedala že nie a vysvetlila, že nechce predbiehať zriaďovateľa aby najskôr 

oslovovala školy. 

PharmDr. Masaryková – povedala, že chýba finančná stránka, aby sme poznali naše povinnosti.  

Mgr. Veličová – povedala, že sa spolieha na to, že získa potrebný počet, aby získala ďalšie pracovné 

miesto. Informovala že Školský úrad má samostatný účet a hospodári samostatne. Informovala, že 

systém poplatkov sa zmení.  

Mgr. Baďurová – opýtala sa na pridanú hodnotu Školského úradu, keďže zdroj informácii pre školy 

je teraz veľký a školy majú kde načerpať informácie. 

Mgr. Veličová – uviedla príklady s akými sa stretla v praxi. Povedala, že momentálne to budú 

podporné opatrenia a kurikulárna reforma. Povedala, že sa dá veľa vecí zjednať skôr s ministerstvom 

ako s regionálnym úradom.  

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=X1Pje_d-PQc (časová stopa od 4:33 do 21:13) 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2023: 

Mestské zastupiteľstvo 

  schvaľuje  

začlenenie mesta Rajecké Teplice do Spoločného školského úradu Varín. 

 

Hlasovanie: 
za: 0 proti: 0 zdržal sa: 7 neprítomní: 2  

 Ing. Daniel Lamoš, JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., Jozef Knapec 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ a MŠ, za školský rok 2022/2023  

Primátor mesta informoval, že jednotlivé správy a materiály mali poslanci vopred k dispozícií.  

  

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško – informoval, že správy boli zaslané Komisii pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne 

komunity a nikto nemal výhrady.  

primátor mesta– opýtal sa či boli konkrétne stanoviská k týmto správam. 

Mgr. Slyško – členovia komisie súhlasili. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 56/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

 schvaľuje  

I. Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy 

Rajecké Teplice v šk. roku 2022/2023.  

II. Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno – vzdelávacej činnosti Materskej školy 

Rajecké Teplice v šk. roku 2022/2023.  

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=X1Pje_d-PQc


Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš. Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 56/2023 bolo prijaté. 

 

 3. Petícia – trhový predaj na námestí  

Primátor mesta informoval, že dňa 21.11.2023 bola na mestský úrad doručená petícia občanov 

a návštevníkov Rajeckých Teplíc. Informoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej 

správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Informoval, že tento bod súvisí aj 

s bodom č. 4 – VZN Trhový poriadok. Informoval, že na mestský úrad bola doručená aj žiadosť od 

predajcov z kamenných predajní za určitú reguláciu trhového poriadku. Skonštatoval, že bol 

vypracovaný upravený trhový poriadok s tým, že nejde o zakázanie stánkového predaja na námestí, 

ale o jeho reguláciu. Informoval, že boli na mesto predložené petičné hárky, ktoré nedosiahli potrebný 

oprávnených podpisov obyvateľov Rajeckých Teplíc, keďže išlo aj o návštevníkov mesta. 

Do diskusie sa prihlásili: 

p. Struhár – povedal, že petícia nebola proti ostatným. Informoval, že to bolo na podnet občanov 

mesta. Povedal, že je to za zachovanie služieb. 

primátor mesta – povedal, že nové VZN bolo na zachovanie predaja. Je tam len regulácia, nie 

zrušenie.  

 

 Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 57/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

prerokovalo  

petíciu občanov a návštevníkov Rajeckých Teplíc za zachovanie stánkového predaja na 

námestí SNP v Rajeckých Tepliciach, doručenú na mestský úrad dňa 21.11.2023. 

 

Hlasovanie: 

za: 4 proti: 0 zdržal sa: 3 neprítomní: 2 

 JUDr. Katarína Pialová, Jozef 

Knapec, PharmDr. Mária 

Masaryková, Ing.Milan  

Grochal, PhD. 

 Ing. Daniel Lamoš,  

Mgr. Rastislav Slyško,  

Mgr. Katarína Baďurová,. 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 57/2023 bolo prijaté. 

 

4. VZN č. 12/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania služieb na trhových 

miestach „Trhový poriadok“. 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 12/2023 o podmienkach predaja výrobkov 

a poskytovania služieb na trhových miestach „TRHOVÝ PORIADOK“. Skonštatoval, že jednotlivé 

skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Informoval, že počas pripomienkovej lehoty neboli podané žiadne pripomienky od 

občanov ani poslancov. Skonštatoval, že nakoľko Komisia pre vzdelávanie, kultúru, šport a miestne 

komunity nezasadala nie je možné konštatovať, či sa nejakým spôsobom niečo odporučila alebo nie. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško – povedal, že nevidí dôvod na reguláciu  a zasahovania služieb občanom. Povedal, že 

sme spokojní, že tí predajcovia sem chodia.  



primátor mesta – povedal, že sa VZN vypracovalo keďže naposledy sa vyjadrili, že to treba 

regulovať. Ide o reguláciu, nie zákaz predaja. Vyzval predajcov z kamenných obchodov, ak chcú 

niečo povedať k tomuto bodu. 

p. Červená – prečítala stanovisko za všetkých predajcov malých  kamenných obchodíkov.  

p. Fialová – povedala, že majú kedykoľvek možnosť postaviť sa vedľa nich. Povedala, že chodila 

dávno predávať pred tým ako si p. Červená otvorila predajňu. 

p. Martikánová – dodala, že tu nie sú pre to, aby ich ničili, že sú to občania Slovenskej republiky, 

že si platia odvody ako oni, ale ide o to, že dnes šla okolo miesta, kde má pani Fialová stánok. 

Informovala o ďalších skutočnostiach. Povedala, že pohyb je na námestí, že človek kúpi tam, kde 

je bližšie, že má tretinové tržby. Povedala, že pokiaľ nenájdu kompromis bude aj ona predávať na 

námestí. Informovala o nevýhodách kamenných obchodov. Povedala, že nehovorí aby 

nepredávali, ale nie dennodenne.  

p. Ševčovičová – povedala, že ak ich obmedzia na trhové miesto sú stanovené len 2 miesta. 

Povedala, že na námestí vyberáme poplatok a je to príjem pre mesto. Informovala, že tým pádom 

máme väčší príjem pre mesto. Skonštatovala, že ľudia to chcú. Ozrejmila prečo spísali petíciu a  

informovala, prečo sú tam aj občania mimo Rajeckých Teplíc.  

JUDr. Pialová – opýtala sa trhovníkov, či sa im páči kultúra predaja, ktorú prezentujú. 

p. Ševčovičová – skonštatovala, že kultúra predaja je taká, aké majú podmienky. Opýtala sa jej 

ako si to predstavuje, kultúru predaja. 

JUDr. Pialová – opýtala sa čo sa chystajú upraviť na kultúre. 

p. Ševčovičová – ozrejmila jednotlivé skutočnosti a problémy pri predajú na námestí.  

JUDr. Pialová – opýtala sa ako sa platí nájom za tento priestor, ktorý je pred stánkami, kde sú 

škatule s tovarom a podobne. 

primátor mesta – vysvetlil, že platia za meter², za priestor, ktorý zaberajú.  

PharmDr. Masaryková – povedala, že do budúcna, v čo najkratšom čase má mesto vypracovať 

nejaký projekt, aby to trhovisko vyzeralo estetickejšie a treba to riešiť. Povedala, že kultúrna 

úroveň predaja je zlá. 

p. Martikánová – povedala, že nikde v Slovenskej republike sa nepredáva pred mestským úradom 

na námestí, povedala, že by sa to malo regulovať lebo majú nízke tržby. 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=X1Pje_d-PQc (časová stopa od 27:17 do 41:47) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2023 

Mestské zastupiteľstvo 

 I. prerokovalo  

Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rajecké Teplice č. 12/2023 o podmienkach predaja 

výrobkov a poskytovania služieb na trhových miestach „TRHOVÝ PORIADOK“  

II. uznáša sa na  

Všeobecne záväznom nariadení č. 12/2023 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovania 

služieb na trhových miestach „TRHOVÝ PORIADOK“, s účinnosťou od 01.01.2024. 

 

Hlasovanie: 

za: 3 proti: 0 zdržal sa: 4 neprítomní: 2 

JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková,  

 Ing. Daniel Lamoš, Mgr. Rastislav 

Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

Stanislav 
Majerčík,  
Ing. Pavol 
Bielik 

Uznesenie, ani VZN č. 12/2023 neboli prijaté. 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=X1Pje_d-PQc


5. VZN č. 7/2023 o dani z nehnuteľnosti 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 7/2023 o dani z nehnuteľnosti. Skonštatoval, že 

jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia odporučila prijať uznesenie. 

Informoval, že VZN bolo pripravované na základe zosúladenia do roku 2024 podľa zákona, aby 

rozdiel medzi najnižšou a najvyššou sadzbou pri tejto dani bol desaťnásobok sumy, čo sme nespĺňali, 

a preto tento rozdiel musíme s účinnosťou od 1.1.2024 dosiahnuť. Informoval, že sme sa snažili 

zapracovať aj úľavy pre niektorých znevýhodnených obyvateľov. Počas pripomienkovej lehoty 

neboli podané žiadne pripomienky od občanov ani od poslancov. Informoval, že Finančná komisia 

odporučila tento bod na schválenie. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že chápu požiadavku, ktorá vychádza zo zákona. Povedal, že zvýšenie je 

dosť malé oproti iným mestám. Opýtal sa akým spôsobom ideme použiť tieto peniaze. 

primátor mesta – informoval, že v rozpočte sú jednotlivé výdavky popísané. 

Ing. Lamoš – povedal, že p. Smolková spomínala, že  by sa takéto príjmy by sa mali primárne viazať 

na rekonštrukcie a zveľaďovanie mesta a nemali by sa investovať na chod úradu.  

p. Smolková – povedala, že pri daniach to nie je viazané, len pri poplatku za rozvoj sa financie musia 

použiť na rozvoj mesta.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 58/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajecké Teplice č. 7/2023 o dani z 

nehnuteľnosti  

II. uznáša sa na  

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajecké Teplice č. 7/2023 o dani z nehnuteľnosti, s 

účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 58/2023 aj VZN č. 7/2023 boli prijaté. 

 

6. VZN č. 8/2023 o dani za psa 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 8/2023 o dani za psa. Skonštatoval, že jednotlivé 

skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia odporučila prijať uznesenie. 

Skonštatoval, že počas pripomienkovej lehoty neboli podané nijaké pripomienky od občanov ani 

poslancov.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 59/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajecké Teplice č. 8/2023 o dani za psa  

 

 



II. uznáša sa na  

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajecké Teplice č. 8/2023 o dani za psa, s účinnosťou 

od 1.1.2024. 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,  Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 59/2023 aj VZN č. 8/2023 boli prijaté. 

 

7. VZN č. 9/2023 o dani za užívanie verejného priestranstva 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 9/2023 o dani za užívanie verejného priestranstva. 

Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred 

k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia odporučila prijať 

uznesenie. Skonštatoval, že počas pripomienkovej lehoty neboli podané nijaké pripomienky od 

občanov ani poslancov.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 60/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajecké Teplice č. 9/2023 o dani za užívanie 

verejného priestranstva  

II. uznáša sa na  

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajecké Teplice č. 9/2023 o dani za užívanie verejného 

priestranstva, s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 60/2023 aj VZN č. 9/2023 boli prijaté. 

8. VZN č. 10/2023 o dani za ubytovanie. 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 10/2023 o dani za ubytovanie. Skonštatoval, že 

jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia odporučila prijať uznesenie. Počas 

pripomienkovej lehoty neboli podané žiadne pripomienky od občanov ani od poslancov.  

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško – skonštatoval, že poplatok zvyšujeme dramaticky a pre rozpočet to znamená +50 000 

€. Povedal, že chápe, že mesto potrebuje peniaze. Skonštatoval, že peniaze nemajú ísť na réžiu 

úradu, len  chcú, aby tie peniaze boli využité efektívne. 

primátor mesta – opýtal sa, z čoho ideme financovať bežný chod úradu a služby občanom. 

Mgr. Slyško – povedal, že povedia pri rozpočte. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že ide o príjem z dane, ktorú nemajú okolité obce a tento plánovaný 

príjem by bral ako bonus. Ďalej uviedol, že všetky úrady fungujú aj bez týchto peňazí. Povedal, 

že ten rozdiel 50 000€ by bolo dobré investovať do mesta, aby sme ho zveľadili.  



primátor mesta – povedal, že ním súhlasí a práve preto sa to zvyšuje. Skonštatoval, že nikto 

nehovorí, že tento príjem ide na mzdy zamestnancov a je mylné tvrdiť, že ideme týmto pokrývať 

mzdy pracovníkov. Objasnil ďalšie skutočnosti.  

PharmDr. Masaryková – podotkla, že každý rok končí mesto s prebytkom, čo svedčí o tom, že 

peniaze sa šetria na každom kroku. Opýtala sa či sú poslanci v obraze aké sú platy na meste. 

Povedala, že by práveže mali navyšovať platy. Informovala o ďalších skutočnostiach. Povedala, 

že sa treba s ľuďmi porozprávať aj po tejto stránke lebo si myslí, že by sa mali regulovať.  

Ing. Lamoš – povedal že si pýtali platové dekréty. 

primátor mesta – informoval, že po konzultácii s právnikom nemôže takéto údaje poskytovať. 

Mgr. Slyško – predniesol poslanecký návrh, aby sa ukončila diskusia a pán primátor dal o návrhu 

hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

 Ing. Daniel Lamoš, Jozef Knapec 

                       JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=X1Pje_d-PQc (časová stopa od 50:24 do 57:50) 

 

Návrh na ukončenie diskusie bol schválený a primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 61/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Rajecké Teplice č. 10/2023 o dani za 

ubytovanie  

II. uznáša sa na  

Všeobecne záväznom nariadení Mesta Rajecké Teplice č. 10/2023 o dani za ubytovanie, s 

účinnosťou od 1.1.2024. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 61/2023 aj VZN č. 10/2023 boli prijaté. 

 

9. VZN č. 11/2023 o miestnom poplatku za rozvoj 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 11/2023 o miestnom poplatku za rozvoj. 

Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred 

k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia neodporučila prijať 

uznesenie. Informoval o ďalších skutočnostiach. Vyzval p. Smolkovú, aby ozrejmila ďalšie 

skutočnosti. 

p. Smolková – informovala, že je ide o jednorazový poplatok, ktorý sa vždy platí na základe 

právoplatného stavebného povolenia, v ktorom je uvedené aká stavba je povolená. 

primátor mesta – informoval, že v pripomienkovej lehote neboli podané žiadne pripomienky od 

občanov ani od poslancov. Ďalej informoval, že na Finančnej komisii bola suma navrhovaná tak ako 

https://www.youtube.com/watch?v=X1Pje_d-PQc


bola predložená – 15€, poslanec Ing. Bielik predniesol pozmeňujúci návrh, na sumu 8€ a ani k tej sa  

neprijalo stanovisko. Informoval, že návrh je predložený tak ako bol predložený na Finančnú komisiu, 

3€ na bývanie a 15€ na priemyselné stavby. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

p. Knapec – opýtal sa na podnikanie v poľnohospodárstve, opýtal sa na tarify v tomto sektore.  

p. Smolková – objasnila, že to spadá do tretej kategórie – priemyselné stavby a stavby využívané na 

skladovanie a stavby využívané na pôdohospodársku produkciu, záviselo by to od názvu stavby 

v stavebnom povolení.  

p. Knapec – skonštatoval, že 15€ sa mu zdá strašne veľa. 

PharmDr. Masaryková – povedala, že sa to mohlo zvýšiť len na 8 – 9 €. 

primátor mesta – povedal, že môžu dať pozmeňujúci návrh. 

Mgr. Slyško – opýtal sa prečo to chcú zvyšovať. 

PharmDr. Masaryková – povedala, že určite by sa to malo zdvihnúť, ale nie na 15e. 

primátor mesta – povedal, že môžu dať pozmeňujúci návrh. 

PharmDr. Masaryková – predniesla pozmeňujúci návrh na 6€  

 

Hlasovanie: 

za: 2 proti: 0 zdržal sa: 5 neprítomní: 2 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Jozef Knapec 

 Ing. Daniel Lamoš, 

JUDr. Katarína Pialová, 

 Mgr. Rastislav Slyško,  

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Pozmeňujúci návrh nebol prijatý. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=9jtO9uKpoqQ (časová stopa od 00:00 do 5:42) 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2023 

 
 

Hlasovanie: 

za: 1  proti: 0 zdržal sa: 6 neprítomní: 2 

JUDr. Katarína 

Pialová 

 Ing. Daniel Lamoš,  

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., Jozef Knapec 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie, ani VZN č. 11/2023 neboli prijaté. 

 

10. VZN č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

na území mesta Rajecké Teplice. 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území mesta Rajecké Teplice. Skonštatoval, že jednotlivé 

skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia odporučila prijať uznesenie. 

Mestské zastupiteľstvo 

I.prerokovalo  

Návrh VZN Mesta Rajecké Teplice č. 11/2023 o miestnom poplatku za rozvoj  

II.uznáša sa na  

VZN Mesta Rajecké Teplice č. 11/2023 o miestnom poplatku za rozvoj. 

https://www.youtube.com/watch?v=9jtO9uKpoqQ


Informoval, že dnes ešte poslanci dostali dodatočne podrobnejšie náklady. Informoval o ďalších 

skutočnostiach. Vyzval Mgr. Ciriakovú, aby podala ďalšie informácie. 

Mgr. Ciriaková – informovala, že v návrhu je uvedená výška poplatku, ktorá vychádza 

z východiskových údajov, z predpokladaných priemerných nákladov tak, ako uvádza zákon. 

Informovala o čo bol rozšírený text. Skonštatovala, že je tam oznamovacia povinnosť. Informovala 

o úľavách pre osoby v hmotnej núdzi a ZŤP. Informovala že u právnických osôb u ktorých funguje 

dlhodobý množstevný zber by sa prešlo ročné vyrubenie poplatku za príslušný rok jedným 

rozhodnutím. Poskytnutie zbernej nádoby bezodplatne pre osoby, ktoré používajú  inkontinenčné 

pomôcky. 

primátor mesta – skonštatoval, že sme dostali aj zo sociálnej komisie aj od občanov žiadosti o úľavy, 

ktoré sú v návrhu VZN zapracované. 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Grochal, PharmDr. Masaryková, JUDr. Pialová, Mgr. Slyško, Ing. Lamoš, Mgr. Ciriaková, 

primátor mesta 

Z radu verejnosti: p. Martiniak 

V rámci diskusie sa prejednal vývoz odpadu od januára 2024, kúpa vozidla pre združenie SORR 

a vlastná skládka. Ďalej primátor mesta informoval o vývoji situácie v oblasti kúpy vlastného vozidla 

a vlastnej skládky. Prebrali sa kritéria na VO pri vývoze odpadu a výške poplatku za odpad.  

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov sa priebežne nezapisoval. Celé znenia diskusných 

príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=9jtO9uKpoqQ (časová stopa od 9:20 do 59:37) 

 

PharmDr. Masaryková – predniesla poslanecký návrh, aby sa ukončila diskusia a primátor mesta dal 

o návrhu hlasovať 

Hlasovanie  

za: 5 proti: 0 zdržal sa: 2 neprítomní: 2 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., Jozef Knapec 

 Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Mgr. Slyško predniesol pozmeňujúci návrh, aby sa doplnil bod 3., v ktorom MsZ schvaľuje, že 

poplatok za odpad pre občanov za rok 2025 bude na úrovni poplatku v roku 2023. 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh Mgr. Slyška: 

za: 4 proti: 0 zdržal sa: 3 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD.,  

  JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Jozef Knapec 

Stanislav Majerčík,  

Ing. Pavol Bielik 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2023 v zmysle pozmeňujúceho návrhu 

Mestské zastupiteľstvo 

 I. prerokovalo  

Návrh VZN mesta Rajecké Teplice č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady na území mesta Rajecké Teplice.  

II. uznáša sa na  

VZN mesta Rajecké Teplice č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území mesta Rajecké Teplice, s účinnosťou 01.01.2024. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=9jtO9uKpoqQ


III. schvaľuje 

poplatok za odpad pre občanov za rok 2025 na úrovni poplatku v roku 2023. 

Hlasovanie: 

za: 4 proti: 0 zdržal sa: 3 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. 

Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., 

 JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária 

Masaryková, 

Jozef Knapec 

Stanislav Majerčík,  

Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. .../2023 bolo prijaté. VZN nebolo prijaté, tzn., že vychádzame z VZN z tohto roka. 

 

 Nakoľko počas technickej prestávky poslanci diskutovali o potrebe schválenia VZN o odpadoch 

JUDr. Pialová po začatí rokovania skonštatovala, že má za to, že predchádzajúce hlasovanie, ktoré sa 

týkalo VZN o poplatkoch za odpady bolo zmätočné a predniesla poslanecký návrh aby sa hlasovalo 

nanovo. Navrhla to rozdeliť na 2 hlasovania. 

 

Hlasovanie za prijatie pozmeňujúceho návrhu JUDr. Pialovej: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

 Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína Pialová, 

Jozef Knapec, PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav 
Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Mgr. Slyško – následne upravil druhé uznesenie nasledovne: MsZ schvaľuje poplatok za odpad pre 

občanov za rok 2025 na úrovni poplatku v roku 2023 alebo nižší. 

Hlasovanie za prijatie pozmeňujúceho návrhu Mgr. Slyška: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

 Po prijatí pozmeňujúcich návrhov primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 62/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

Návrh VZN mesta Rajecké Teplice č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a 

drobné stavebné odpady na území mesta Rajecké Teplice.  

II. uznáša sa na  

VZN mesta Rajecké Teplice č. 13/2023 o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady na území mesta Rajecké Teplice, s účinnosťou 01.01.2024. 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Unesenie č. 62/2023 aj VZN č. 13/2023 boli prijaté. 

 



a uznesenie č. 63/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 

poplatok za odpad pre občanov za rok 2025 na úrovni poplatku v roku 2023 alebo 

nižší. 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 proti: 0 zdržal sa: 3 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD.,  

 JUDr. Katarína 

Pialová,  

Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 
 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 63/2023 bolo prijaté. 

 

11. VZN č. 15/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a o úhradách za sociálne služby 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 15/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a o 

úhradách za sociálne služby. Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej 

správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že 

Komisia sociálnych vecí a bezpečnosti odporučila prijať uznesenie. 

Informoval, že prebehla mailová komunikácia ohľadom § 75, prečítal a objasnil jednotlivé 

skutočnosti. Informoval, že počas pripomienkovej lehoty neboli od občanov podané pripomienky. 

K bodu 4 boli pripomienky zo strany členov sociálnej komisie a uviedol aké. Skonštatoval, že sú 

vypracované 2 návrhy (jeden s časťou 4 , kde sú podmienky, zásady a kritéria poskytovania 

finančného príspevku neverejným poskytovateľom poskytujúcim sociálne služby vo verejnom 

záujme a druhý bez časti 4). 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

 

Mgr. Baďurová – informovala, že na sociálnej komisii zo strany jej aj zo strany  p. Bohdalovej prišiel 

návrh, že by nezačlenili bod 4 a povedala, že by to navrhli dať zvlášť ako VZN alebo ako smernica. 

Objasnila ďalšie skutočnosti. 

primátor mesta – informoval o stretnutí, kde bol štátny tajomník MPSVR SR, ktorý deklaroval, že 

v r. 2024 by mala byť táto povinnosť pre mestá vyradená.  

JUDr. Pialová – skonštatovala, že si nejakým spôsobom obmedzujeme výšku, keď ho neprijmeme 

musíme platiť výšku, ktorú budú požadovať, 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa či to nereguluje zákon. 

primátor mesta – ozrejmil. 

JUDr. Pialová – skonštatovala, že túto skutočnosť musíme zvážiť, aby sa nám nestalo, že budeme 

platiť viac.  

Mgr. Baďurová – povedala, že v rozpočte budeme mať sumu. 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa, či v r. 2024 by to malo byť vyňaté. 

primátor mesta – povedal, že štátny tajomník garantoval, že to chcú riešiť z iných zdrojov. 

PharmDr. Masaryková – navrhla, že keď sa to zruší môžu to znovu otvoriť, povedala, že by to pre 

mesto bola väčšia istota schváliť s tým.  

Mgr. Slyško – predniesol poslanecký návrh, aby sa ukončila diskusia a primátor mesta dal o návrhu 

hlasovať. 

 

 

 

 



 

Hlasovanie:   

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

 Ing. Daniel Lamoš,    Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Nakoľko bola ukončená diskusia, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 64/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

návrh VZN Mesta Rajecké Teplice č.15/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za 

sociálne služby v meste Rajecké Teplice  

II. uznáša sa na  

VZN Mesta Rajecké Teplice č. 15/2023 o poskytovaní sociálnych služieb a úhradách za 

sociálne služby v meste Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, Jozef Knapec 

 JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 64/2023 aj VZN č. 15/20023 boli prijaté v rámci čl. 4 o verejných poskytovateľoch.  

 

12. VZN č. 16/2023 o zrušení poplatkov za znečisťovanie ovzdušia 

Primátor mesta informoval o návrhu VZN č. 16/2023 o zrušení poplatkov za znečisťovanie 

ovzdušia. Skonštatoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali 

poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Primátor mesta skonštatoval, že Finančná komisia 

odporučila prijať uznesenie. Vyzval Mgr. Ciriakovú, aby predniesla ďalšie informácie. 

Mgr. Ciriaková – informovala, že bol prijatý nový zákon, v ktorom sú vymedzené zdroje a aj najvyšší 

poplatok, ktorý môže prevádzkovateľ platiť. Takéto zdroje v Rajeckých Tepliciach nemáme, a preto 

je zbytočné, aby sme takéto VZN mali prijaté. Týmto sa ruší povinnosť podávať ročné hlásenia 

a taktiež aj poplatok. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 65/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo  

VZN mesta Rajecké Teplice č. 16/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Rajecké Teplice č. 63/2010 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi v znení neskorších zmien a doplnkov.  

II. uznáša sa na  

VZN mesta Rajecké Teplice č. 16/2023, ktorým sa ruší Všeobecne záväzné nariadenie mesta 

Rajecké Teplice č. 63/2010 o ochrane ovzdušia a o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

malými zdrojmi v znení neskorších zmien a doplnkov, s účinnosťou od 1.1.2024. 

 

 

 



 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, Jozef Knapec 

 JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 65/2023 bolo prijaté. 

 

13. Rozpočtové opatrenia o zmene rozpočtu oznámením č. 36 – 40/2023 a 42 – 45/2023 

Primátor mesta predniesol návrh o zmene rozpočtu opatrením č. 36 – 40/2023 a 42 – 45/2023 v 

príjmovej a vo výdavkovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice na rok 

2022. Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod bol 

prerokovaný aj na Finančnej komisií, ktorá uznesenie berie na vedomie.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 66/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

  berie na vedomie  

a) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 36/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

b) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 37/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

c) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 38/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

d) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 39/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

e) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 40/2023 vo výdavkovej  

a časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

f) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 42/2023 vo výdavkovej  

a časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

g) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 43/2023 vo výdavkovej  

a časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

h) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 44/2023 vo výdavkovej  

a príjmovej časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice  

ch) rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 45/2023 vo výdavkovej  

časti rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, Jozef Knapec 

 JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 66/2023 bolo prijaté. 

 

14. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra ku návrhu viacročného rozpočtu a 

programového rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026. 

Primátor mesta informoval o návrhu rozpočtu a programového rozpočtu Mesta Rajecké 

Teplice na roky 2023 – 2025. V dôvodovej správe bolo uvedené celé znenie návrhu. Poslanci mali 

materiály na prerokovanie vopred k dispozícii.  



kontrolór mesta – informoval, že prešiel návrh rozpočtu. Predložený návrh spĺňa požiadavky v zmysle 

zákona, a odporučil rozpočet na rok 2024 schváliť a rozpočet na roky 2025 a 2026 zobrať na vedomie. 
 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

 

uznesenie č. 67/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

odborné stanovisko hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice k návrhu programového 

rozpočtu mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 67/2023 bolo prijaté. 

 

15. Viacročný rozpočet a programový rozpočet mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 

2026 

Primátor mesta stručne informoval o návrhu na viacročný rozpočet a programový rozpočet 

Mesta Rajecké Teplice na roky 2024 – 2026. V dôvodovej správe bolo uvedenie celé znenie návrhu, 

ktorý mali poslanci k dispozícii pred zastupiteľstvom. Informoval, že sa uskutočnilo aj pracovné 

stretnutie, na ktoré boli pozvaní všetci poslanci. Skonštatoval, že Finančná komisia odporučila 

uznesenie prijať s pozmeňujúcim návrhom p. Mihála, v programe č. 13 týkajúcom sa ZPS Harmónia. 

Ozrejmil, ďalšie skutočnosti a taktiež informácie ako boli predložené. Skonštatoval, že išlo hlavne 

o otázky miezd na jednotlivých pracoviskách. Najväčšia výtka bola ku Školskej jedálni, kde „lieta“ 

okolo 50 000€. Ozrejmil jednotlivé skutočnosti prečo je v Školskej jedálni skok (nová 

zamestnankyňa). Informoval, že k 1.1.2023 a 1.9.2023 sa navyšovali sumy, že tu vzniká rozdiel vo 

výške miezd. Vysvetlil skutočnosti, ktoré ovplyvnili rozdiel v mzdách na MsÚ a OTS oproti návrhu 

na rok 2023. Informoval, že pri každom výdavku sú poznámky a uviedol príklady. Skonštatoval, že 

pripomienky boli podané len na Finančnej komisii, kde bola navrhnutá aj zmena.   

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, JUDr. Pialová, Mgr. Dobešová, primátor mesta 

V rámci diskusie primátor objasnil financovanie priechodu pre chodcov pri Poluvsianskej ihle.  

Ďalej sa riešila situácia ohľadom ZPS Harmónia. Poslanec Lamoš predostrel námietky voči mzdám 

zamestnancov mesta a ich navýšeniu v budúcom roku. Navrhol, aby sa stretli v polovici januára 

a schválili rozpočet. Primátor mesta v rámci diskusie opätovne objasnil navýšenie platov 

zamestnancov v budúcom roku a  vysvetlil z čoho sa vychádzalo pri rozpočtovaní. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=yO3fMfqiAyE (časová stopa od 16:05 do 1:08:37) 

 

 Mgr. Slyško – predniesol návrh na  ukončenie diskusie a primátor mesta dal o návrhu hlasovať. 

 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=yO3fMfqiAyE


Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Návrh na ukončenie diskusie bol schválený a primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. .../2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. Schvaľuje  

Rozpočet a programový rozpočet Mesta Rajecké Teplice na rok 2023  

II. Berie na vedomie  

Rozpočet a programový rozpočet Mesta Rajecké Teplice na roky 2025-2026. 

 

Hlasovanie: 

za: 3 proti: 0 zdržal sa: 4 neprítomní: 2 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Jozef Knapec 

 Ing. Daniel Lamoš,  

Mgr. Rastislav Slyško, 

 Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie nebolo prijaté a tým pádom ani rozpočet na rok 2024 nebol prijatý. 

 

16. Monitorovacia správa plnenia rozpočtu mesta Rajecké Teplice k 30.6.2023 

Primátor mesta predniesol návrh na monitorovaciu správu plnenia rozpočtu mesta Rajecké Teplice 

k 30.6.2023. Poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že tento bod 

bol prerokovaný aj na finančnej komisií, ktorá uznesenie odporučila zobrať na vedomie.  

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 68/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

 berie na vedomie  

monitorovaciu správu plnenia rozpočtu k 30.6.2023 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    Jozef Knapec 

JUDr. Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 68/2023 bolo prijaté. 

17. Správa nezávislého audítora z auditu účtovej závierky k 31.12.2022 

Primátor mesta informoval, že správu a materiály mali poslanci vopred k dispozícií. 

Skonštatoval, že správa bola predmetom Finančnej komisie, ktorá uznesenie zobrala na vedomie. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 69/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

 berie na vedomie  

správu nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky k 31.12.2022. 



Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 69/2023 bolo prijaté. 

 

18. Dodatok č.1 k Zriaďovacej listine materskej školy 

Primátor mesta informoval, že Dodatok bol vypracovaný v súlade s § 22, ods. 2 písm. a) – k) 

Zákona č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Skonštatoval, že materiály mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. 

Informoval, že to koordinovala Mgr. Dobešová. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 70/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

dodatok č. 1 ku zriaďovacej listine Materskej školy, Osloboditeľov 421/66, Rajecké Teplice, 

zo dňa 16.07.2004, č.j. 2079/2004/Pre, vydanej mestom Rajecké Teplice. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 70/2023 bolo prijaté 

 

19. Kontrola prevodov nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20.000,- EUR 

Primátor mesta informoval, že hlavný kontrolór Mesta Rajecké Teplice predkladá Mestskému 

zastupiteľstvu v Rajeckých Tepliciach správu z kontroly č. 2/2023 v súlade so schváleným Plánom 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice, za obdobie roku 2023. Primátor 

informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie.  

kontrolór mesta – skonštatoval, že kontrolou neboli zistené nedostatky. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 71/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

kontrolu prevodov nehnuteľného majetku mesta, ktorého všeobecná hodnota majetku 

prevýšila 20 000 eur. 

 

 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 71/2023 bolo prijaté 

 

20. Kontrola dodržiavania rozpočtových pravidiel a čerpanie rozpočtu mesta Rajecké 

Teplice za rok 2023 

 Primátor mesta informoval, že hlavný kontrolór Mesta Rajecké Teplice predkladá Mestskému 

zastupiteľstvu v Rajeckých Tepliciach správu z kontroly č. 3/2023 v súlade so schváleným Plánom 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice, za obdobie roku 2023. Informoval, 

že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. 

kontrolór mesta – informoval, že kontrolu vykonal štatistickou metódou. Povedal, že nenašiel zásadné 

nedostatky. Ani v zásade rozpočtových opatrení. Kontrola bez nedostatkov 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

PharmDr. Masaryková – podotkla, že kontrolór sa druhý alebo tretíkrát vyjadril, že všetko ide v 

poriadku. Rozpočet doporučil na schválenie. Celá Finančná komisia doporučila, aby bol rozpočet 

schválený. Tak isto auditorka. Skonštatovala, že nevidí dôvod prečo zas my sme tí, čo všetko vieme 

a tí, čo sú odborníci a robia v tom roky a doporučujú to a my to neschválime. Povedala, že sa nestretla 

nikde s tým, že poslanci podrazia mesto a neschvália rozpočet. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 72/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

kontrolu dodržiavania rozpočtových pravidiel a čerpanie rozpočtu Mesta Rajecké Teplice za 

rok 2023. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 72/2023 bolo prijaté 

 

21. Kontrola stavu a vývoja dlhu. 

Primátor mesta informoval, že hlavný kontrolór mesta Rajecké Teplice predkladá Mestskému 

zastupiteľstvu v Rajeckých Tepliciach správu z kontroly č. 5/2023 v súlade so schváleným Plánom 

kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice, za obdobie roku 2023. 

Informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. 

 

kontrolór mesta – informoval, že vykonal prepočet dlhovej služby v zmysle zákona o rozpočtových 

pravidlách. Skonštatoval, že nezistil nedostatok ani žeby došlo k porušeniu zákona v tomto smere. 

 

 

 



Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 73/2023 

berie na vedomie  

kontrolu stavu a vývoja dlhu Mesta Rajecké Teplice v zmysle § 17 ods. 15 zákona č. 583/2004 

Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 73/2023 bolo prijaté 

  

22. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra mesta Rajecké Teplice na I. polrok 

2024 

Hlavný kontrolór mesta predložil plán kontrolnej činnosti na 1. polrok 2024, ku ktorému nemal 

nikto z prítomných poslancov pripomienky. 

kontrolór mesta – informoval, že v zmysle § 18 ods. 1 predložil plán kontrolnej činnosti, tak ako je 

predložený. 

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že v minulých obdobiach nebol poslancom, ani nikto nerobil na úrade 

z jeho rodiny. Informoval, že sa zverejňovali všetky obstarávania na web stránke úradu. Skonštatoval, 

že za uplynulý rok je tam len 1 obstarávanie. Skonštatoval, že transparentnosť je priorita pre občanov 

a požiadal kontrolóra, aby prekontroloval obstarávanie k trom bodom: 

1. Zmluvu o dielo na zhotovenie projektovej dokumentácie č. 116/2023/Pre (Projektová 

dokumentácia MŠ v Poluvsí) 

2.  Zmluva o dielo na zhotovenie projektovej dokumentácie č.103/2023/Pre (Projektová 

dokumentácia ku Lipovej aleji) 

3. Objednávku č. O2023/126 (objednávka na ihrisko na ul. Osloboditeľov) 

Informoval, že ho upozornili na to občania mesta. Povedal, že predpokladá, že sa nestala žiadna 

chyba. 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa, či zamestnanci nevedia, že treba vyvesiť tieto veci na web 

stránku. 

Mgr. Dobešová – informovala, že sa pýtala, či to je potrebné aj na web stránke mesta. stránke mesta, 

povedala, že jej bolo povedané, že nie. Je to zverejnené na stránke informačného systému EVO. 

PharmDr.Masaryková – informovala, že ak je to cez informačný systém je to oficiálne zverejnené 

a nemusí to byť na stránke.  

 

Na základe požiadavky poslanca Ing. Lamoša dal primátor mesta hlasovať za pozmeňujúci návrh pre 

p. kontrolóra. S doplnením kontrol v časti A. Vlastná kontrolná činnosť o kontrolu 3 verejných 

obstarávaní 

 

Hlasovanie za pozmeňujúci návrh 

za: 4 proti: 0 zdržal sa: 3 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD.,  

 JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 
 

Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 



 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na pozmeňujúci návrh 

uznesenie č. 74/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje  

a) Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice na I. polrok 2024  

poveruje  

a) Hlavného kontrolóra Mesta Rajecké Teplice na výkon kontroly v súlade so schváleným 

plánom kontrolnej činnosti na I. polrok 2024 

 

Hlasovanie: 

za: 6 proti: 0 zdržal sa: 1 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. 

Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., Jozef Knapec 

  JUDr. Katarína Pialová Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 74/2023 bolo prijaté. 

 

23. Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 – 2027 

Primátor mesta informoval, že v  súlade so zákonom č. 539/2008 Z. z. o podpore regionálneho 

rozvoja má povinnosť vypracovať, schváliť a pravidelne hodnotiť PHRSR, ktorý slúži ako jeden z 

hlavných nástrojov na riadenie zmien v prospech obyvateľov a rozvoja mesta. Skonštatoval, že 

jednotlivé materiály mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Ďalej informoval, že tento 

bod bol prejednávaný na Komisií sociálnych vecí a bezpečnosti a na Finančnej komisii. 

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Slyško – skonštatoval, že sú tam uvedené veci, že napr. Rajecké Teplice majú kanalizáciu a  sú 

odkanalizované. Nevie, kto to vypracoval ale mohol si dať na to záležať. Skonštatoval, že tam sú 

chyby. 

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 75/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

schvaľuje:  

Spoločný program rozvoja Združenia obcí Rajecká dolina na roky 2023 – 2027 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 75/2023 bolo prijaté. 

 

24. Žiadosť o vyjadrenie k upravenej projektovej dokumentácií k územnému a stavebnému 

povoleniu – Predĺženie NNK - Slnečná ulica 

Primátor mesta informoval, že dňa 14.11.2023 bola na mesto doručená žiadosť o vyjadrenie k 

upravenej projektovej dokumentácií k územnému a stavebnému povoleniu ku realizácii stavby č. 

14990 – Rajecké Teplice – Slnečná ulica – predĺženie NNK od spoločnosti Petrostav SK s.r.o. pod č. 

2267. Informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Informoval, že 



tento bod bol niekoľkokrát predmetom stavebnej komisie. Skonštatoval, že Komisia stavebná 

a investičná a Finančná komisia odporučili prijať uznesenie.  

 

Do diskusie sa prihlásili: 

p. Knapec – opýtal sa, či kábel ide iba po obecných pozemkoch, či nepôjde po súkromných.  

primátor mesta – informoval, že bol doručený geometrický plán. 

PharmDr. Masaryková – myslí si, že to treba schváliť.  

 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 76/2023 

Mestské zastupiteľstvo  

I. Berie na vedomie 

a) žiadosť spoločnosti Petrostav SK s.r.o., Štefanov nad Oravou 132, 027 44 Tvrdošín, 

vo veci realizácie stavby č. 14990-Rajecké Teplice-Slnečná ulica-Predĺženie NNK  

b) stanovisko stavebnej a investičnej komisie.  

II. Schvaľuje  

realizáciu stavby podľa platného územného plánu Mesta Rajecké Teplice, ktorý bol schválený 

Uznesením Mestského zastupiteľstva Rajecké Teplice, dňa 07.12.1998, pod číslom 9/1998 v 

znení jeho neskorších zmien a doplnkov  

III. Poveruje  

primátora predložiť návrh zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena.  

IV. Navrhuje do stanoviska pre územné a stavebné konanie zapracovať: 

a) upozornenie na možný vznik problémov pri zimnej údržbe cesty a pod.  

b) po uložení NNK do výkopu vykonať porealizačné zameranie NNK a následne spísať 

Zmluvu o vecnom bremene.  

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 76/2023 bolo prijaté. 

 

25. Vysporiadanie pozemku pod komunikáciou na ul. Zátočná Rajecké Teplice 

Primátor mesta informoval, že začiatkom roka bolo mesto kontaktované so žiadosťou o vysporiadanie 

pozemku pod komunikáciou na ulici Zátočná a to formou zámeny pozemkov v rovnakej výmere. 

Skonštatoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. Informoval, že tento 

bod bol prerokovaný aj na Komisii stavebnej a investičnej aj na Finančnej komisii, ktoré toto 

uznesenie Mestskému zastupiteľstvu neodporúčajú prijať. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 77/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

 I. berie na vedomie  

žiadosť pána Jankecha s manželkou a pána Janíčka s manželkou o vysporiadanie pozemku pod 

komunikáciou na ulici Zátočná a to formou zámeny pozemkov v rovnakej výmere, pričom sa jedná 

o 29 m2 vo vlastníctve mesta - zelený pás pri miestnej ceste - ul. Zátočná a pozemok totožnej 

výmery určenej GP, ktorý je vo vlastníctve p. Jankecha s manželkou, ktorý je v súčasnosti 

zastavaný telesom miestnej cesty.  

II. uznáša sa  

na zamietnutí žiadosti pána Jankecha s manželkou a pána Janíčka s manželkou o vysporiadanie 

pozemku pod komunikáciou na ulici Zátočná a to formou zámeny pozemkov v rovnakej výmere, 



pričom sa jedná o 29 m2 vo vlastníctve mesta - zelený pás pri miestnej ceste - ul. Zátočná a pozemok 

totožnej výmery určenej GP, ktorý je vo vlastníctve p. Jankecha s manželkou, ktorý je v súčasnosti 

zastavaný telesom miestnej cesty nakoľko, zámena predmetných pozemkov by bola v rozpore s 

postupom podľa § 9a ods. 15 písm. f) bod 2. zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 77/2023bolo prijaté. 

 

26. Prenechanie nebytových priestorov v budove zdravotného strediska do nájmu formou 

verejnej obchodnej súťaže 

Primátor mesta informoval, že jednotlivé skutočnosti boli uvedené v dôvodovej 

správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na prerokovanie. Skonštatoval, že správa bola 

predmetom Finančnej komisie, ktorá odporučila uznesenie prijať. 

Informoval, že vybratý uchádzač odstúpil od zmluvy, a preto chceme vysúťažiť priestor znova. 

Do komisie navrhol zvoliť PharmDr. Masarykovú, Mgr. Baďurovú a prednostku mesta. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 78/2023 

Mestské zastupiteľstvo 

I. schvaľuje  

prebytočnosť' majetku mesta a to nebytových priestorov:  

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 - E4) a obslužné priestory (nebytové priestory E1, 

E5, 1.2E, C9). Plocha nebytových priestorov:  

− Miestnosť E1, čakáreň plocha v m2: 18,47  

− Miestnosť E2, sestra/príprava plocha v m2: 12,93  

− Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára plocha v m2: 15,97  

− Miestnosť E4, WC lekár plocha v m2: 2,72  

− Miestnosť E5, WC pacient plocha v m2: 1,36  

− Spoločné priestory plocha v m2: 6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 v Rajeckých Tepliciach, 

postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2 v kat. území Rajecké Teplice. Predmetná 

budova je zapísaná na liste vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti.  

II. schvaľuje  

zámer prenechania majetku mesta do užívania, do dlhodobého nájmu formou verejnej obchodnej 

súťaže podľa ust. § 9a ods. l písm. a) zákona č. 138/1991 Z. z. o majetku obcí, a to nebytových 

priestorov:  

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 - E4) a obslužné priestory (nebytové priestory E1, 

E5, 1.2E, C9). Plocha nebytových priestorov:  

− Miestnosť E1, čakáreň plocha v m2: 18,47  

− Miestnosť E2, sestra/príprava plocha v m2: 12,93  

− Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára plocha v m2: 15,97  

− Miestnosť E4, WC lekár plocha v m2: 2,72  

− Miestnosť E5, WC pacient plocha v m2: 1,36  

− Spoločné priestory plocha v m2: 6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 v Rajeckých Tepliciach, 

postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2 v kat. území Rajecké Teplice. Predmetná 

budova je zapísaná na liste vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti.  

 



III. schvaľuje  

spôsob prenechania majetku mesta do užívania, do dlhodobého nájmu, a to nebytových 

priestorov:  

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 - E4) a obslužné priestory (nebytové priestory E1, 

E5, 1.2E, C9). Plocha nebytových priestorov:  

− Miestnosť E1, čakáreň plocha v m2: 18,47  

− Miestnosť E2, sestra/príprava plocha v m2: 12,93  

− Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára plocha v m2: 15,97  

− Miestnosť E4, WC lekár plocha v m2: 2,72  

− Miestnosť E5, WC pacient plocha v m2: 1,36  

− Spoločné priestory plocha v m2: 6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 v Rajeckých Tepliciach, 

postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2 v kat. území Rajecké Teplice. Predmetná 

budova je zapísaná na liste vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti, 

formou verejnej obchodnej súťaže podľa ust. § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Z. z. o 

majetku obcí.  

IV. schvaľuje  

podmienky verejnej obchodnej súťaže podľa ust. § 9a ods. 1 písm. a) zákona č. 138/1991 Z. z. o 

majetku obcí na prenechanie nebytových priestorov do užívania formou dlhodobého nájmu, a to 

nebytových priestorov:  

Ambulantné priestory (nebytové priestory E2 - E4) a obslužné priestory (nebytové priestory E1, 

E5, 1.2E, C9). Plocha nebytových priestorov:  

− Miestnosť E1, čakáreň plocha v m2: 18,47  

− Miestnosť E2, sestra/príprava plocha v m2: 12,93  

− Miestnosť E3, vyšetrovňa lekára plocha v m2: 15,97  

− Miestnosť E4, WC lekár plocha v m2: 2,72  

− Miestnosť E5, WC pacient plocha v m2: 1,36  

− Spoločné priestory plocha v m2: 6,78  

nachádzajúcich sa v budove Zdravotného strediska, Rajecká cesta 13/19 v Rajeckých Tepliciach, 

postavenej na parcele číslo KN-C 520/1 a 520/2 v kat. území Rajecké Teplice. Predmetná 

budova je zapísaná na liste vlastníctva č. 866, vo vlastníctve Mesta Rajecké Teplice v celosti.  

Účel nájmu: Nájomca bude nebytové priestory využívať na poskytovanie zdravotnej 

starostlivosti v zdravotníckom povolaní.  

Doba nájmu: Nájomná zmluva bude uzatvorená na dobu neurčitú.  

Minimálna výška nájomného: Minimálna výška nájomného požadovaná vyhlasovateľom súťaže 

(bez energií a služieb):  

− Ambulantné priestory 31, 62 m2 (nebytové priestory E2 - E4):  

24,76 €/1m2/1rok,  

− Obslužné priestory 36,61 m2 (nebytové priestory E1,E5, 1.2E, C9):  

20,63 €/1m2/1rok.  

Upozornenie: Nájomca okrem nájomného platí za služby - spotrebu elektrickej energie podľa 

vyúčtovania predloženého prenajímateľom podľa zmluvne dohodnutých podmienok.  

I. zriaďuje  

na účel otvárania obálok a vyhodnotenie ponúk uchádzačov najmenej trojčlennú komisiu 

menovanú primátorom mesta:  

PharmDr. Mária Masaryková  

Mgr. Katarína Baďurová 

Ing. Zuzana Žideková – prednostka mesta Rajecké Teplice 

II. poveruje  

primátora mesta, aby s úspešným sút'ažiteľom uzavrel a podpísal v mene Mesta Rajecké Teplice 

Zmluvu o nájme nebytových priestorov. 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 78/2023 bolo prijaté. 

 

27. Delegovanie členov do Rady MŠ RT 

Primátor mesta informoval o návrhu delegovania členov do Rady MŠ RT. Skonštatoval, že jednotlivé 

skutočnosti boli uvedené v dôvodovej správe, ktorú mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie. Informoval, že bývalá rada školy zanikla a je povinnosťou mesta zriaďovať túto radu.  

 

Do diskusie sa prihlásili: 

Mgr. Slyško – dal pozmeňujúci návrh, skonštatoval, že si myslí, že by to malo ostať tak ako to je, 

ponechať 7 členov a za zástupcov mesta navrhol Mgr. Baďurovú.  

primátor mesta – informoval, že v zmysle zákona 596/2003 a vyhlášky 291/2004 Zb. z. musíme 

zachovať určité počty, rovnaký počet za zriaďovateľa aj za rodičov školy. Informoval, že 

komunikoval aj s riaditeľkou aj s adeptkou na predsedníčku rady školy a všetky sa vyjadrili kladne. 

Objasnil ďalšie skutočnosti. 

JUDr. Pialová – opýtala sa prečo mu vadí, keď má zriaďovateľ väčší počet zastupiteľov. 

Mgr. Slyško – povedal, že zástupcovia zo strany mesta neprinášali do toho pridanú hodnotu. 

PharmDr. Masaryková – opýtala sa Mgr. Dobešovej, či by mala problém s tým, že by bola v rade 

škôlky. 

Mgr. Dobešová  - povedala, že to konzultovala a nemala by s tým problém. 

primátor mesta – informoval, že bola zvolená rada rodičov školy a on ako zriaďovateľ o tom nebol 

upovedomený. Skonštatoval, že to bolo mimo zákona., Opýtal sa Mgr. Baďurovej na základe akej 

delegácie tam bola.  

JUDr. Pialová – skonštatovala, že tam teraz oficiálne nemáme žiadneho zástupcu. 

Mgr. Slyško – zvykové právo fungovalo, že pri komisiách sa vždy dohodlo, že zástupcom mesta 

v tejto rade bude Mgr. Baďurová 

primátor mesta – povedal, že to musí byť schválené na MsZ. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícií na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s (časová stopa od 6:15 do 13:20 

 

JUDr. Pialová – predniesla návrh na  ukončenie diskusie a primátor mesta dal o návrhu hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Mgr. Slyško – predniesol pozmeňujúci návrh, aby počet členov bol 7, tak ako to bolo doteraz. 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s


Hlasovanie za pozmeňujúci návrh Mgr. Slyška: 
za: 4 proti: 3 zdržal sa: 0 neprítomný: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD. 

JUDr. Katarína 

Pialová, 

PharmDr. Mária 

Masaryková, Jozef Knapec 
 

 Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

 

Nakoľko bola ukončená diskusia, primátor mesta predniesol pozmeňujúci návrh na 

uznesenie č. 79/2023  

Mestské zastupiteľstvo 

I. určuje 

v zmysle zákona NR SR č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a 

Vyhlášky Ministerstva školstva Slovenskej republiky č. 291/2004 Z. z., ktorou sa určujú 

podrobnosti o spôsobe ustanovenia orgánov školskej samosprávy, o ich zložení, o ich 

organizačnom a finančnom zabezpečení, počet členov Rady školy pri Materskej škole, 

Osloboditeľov 421/66, Rajecké Teplice – 7, v zložení: 

➢ dvaja volení zástupcovia pedagogických zamestnancov 

➢ jeden volený zástupca ostatných zamestnancov 

➢ traja volení zástupcovia rodičov žiakov 

➢ jeden delegovaní zástupca zriaďovateľa 

II. deleguje 

do Rady školy pri Materskej škole, Osloboditeľov 421/66, Rajecké Teplice jedného zástupcov 

zriaďovateľa: 

1. Mgr. Katarínu Baďurovú 

 

Hlasovanie: 

za: 4 proti: 3 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš, 

Mgr. Rastislav Slyško, 

Mgr. Katarína Baďurová, 

Ing.Milan Grochal, PhD. 

JUDr. Katarína 

Pialová, 

PharmDr. Mária 

Masaryková, Jozef Knapec 
 

 Stanislav 
Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 79/2023 bolo prijaté. 

 

28. Kontrola plnenia uznesení. 

Hlavný kontrolór Mesta Rajecké Teplice predložil Mestskému zastupiteľstvu v Rajeckých 

Tepliciach prehľad plnenia uznesení v súlade so schváleným Plánom kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra Mesta Rajecké Teplice, za obdobie roku 2023. Informoval, že v priebehu roka 2023 bolo 

prijatých 55 uznesení, z čoho bolo splnených 42 a 13 uznesení je ešte v realizácii. 

kontrolór mesta – skonštatoval, že to je informatívny materiál. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 80/2023  

Mestské zastupiteľstvo 

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení. 

 

 

 

 

 



Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 80/2023 bolo prijaté. 

 

29. Návrh plánu zasadnutí MsZ na rok 2024. 

Primátor mesta navrhol nasledovné termíny MsZ: 29.02., 25.04,27.06., 29.09., 05.12. 

 

Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 81/2023  

Mestské zastupiteľstvo 

 schvaľuje  

plán zasadnutí MsZ v Rajeckých Tepliciach na rok 2024 v nasledujúcich termínoch:  

− 29.02  

− 25.04.  

− 27.06.  

− 26.09.  

− 05.12.  

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomní: 2 

Ing. Daniel Lamoš,    JUDr. Katarína 

Pialová, Jozef Knapec 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. Katarína 

Baďurová, Ing.Milan Grochal, PhD.,  

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 81/2023 bolo prijaté. 

 

30. Informácie o projektoch mesta 

Primátor mesta informoval, že poslanci mali materiály vopred k dispozícií na prerokovanie. 

Informoval, že v tabuľke, ktorá bola zaslaná poslancom je zosumarizovaný popis realizovaných aj 

plánovaných projektov.  

Do diskusie sa prihlásili: 

Ing. Lamoš, Mgr. Slyško, JUDr. Pialová, PharmDr. Masaryková, Mgr. Dobešová, primátor mesta. 

V rámci diskusie sa poslanec Lamoš informoval o dotácii na ihriská, o vybudovanie priechodu pre 

chodcov a renováciu kotolní na školách. 

 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov je k dispozícii na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s (časová stopa od 18:25 do 34:15) 

 

31. VZN č. 14/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským úradom v Rajeckých 

Tepliciach 

Primátor mesta predniesol návrh na VZN č. 14/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským 

úradom v Rajeckých Tepliciach. Skonštatoval, že materiály mali poslanci vopred k dispozícií na 

prerokovanie.  

primátor mesta – informoval, že vo VZN ide o drobné úpravy, kde sa do prenájmu začleňuje 

„miestnosť techniky“ a „miestnosť klubovňa“, navyšuje sa poplatok za vyhlasovanie v mestskom 

rozhlase v súlade s poplatkami v okolitých obciach, tiež sa upravujú poplatky za  mestské parkovacie 

karty a zľavy pre občanov so ZŤP. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s


Nakoľko sa nikto neprihlásil do diskusie, primátor mesta predniesol návrh na 

uznesenie č. 82/2023  

Mestské zastupiteľstvo 

I. prerokovalo 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 14/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským 

úradom v Rajeckých Tepliciach  

II. uznáša sa na 

Všeobecne záväznom nariadení č. 14/2023 o poplatkoch za výkony vykonávané Mestským 

úradom v Rajeckých Tepliciach s účinnosťou od 01.01.2024 

 

Hlasovanie: 

za: 7 proti: 0 zdržal sa: 0 neprítomný: 2 

Ing. Daniel Lamoš, JUDr. 

Katarína Pialová, 

PharmDr. Mária Masaryková, 

Mgr. Rastislav Slyško, Mgr. 

Katarína Baďurová, Ing.Milan 

Grochal, PhD., Jozef Knapec 

  Stanislav Majerčík,  
Ing. Pavol Bielik 

Uznesenie č. 82/2023 aj VZN č. 14/2023 boli prijaté. 

 

32. Informácie zo zasadnutí komisií 

Primátor mesta požiadal predsedov komisií, aby informovali o rokovaniach komisií. 

JUDr. Pialová – Komisia stavebná a investičná : 

- žiadosť chatárov z  Medzihorskej o oprave cesty v chatovej oblasti, komisia súhlasila 

s frézovaním cesty. 

- dohoda o užívaní pozemkov pri vile Milica alebo zrušenie o vysporiadaní podielového 

spoluvlastníctva– táto vec je stále v riešení.  

- havarijný stav obecného potoka v k.ú. Poluvsii – odporučili mestu zistiť dodatčné informácie 

o vodnej stavbe a informovať sa o možných spôsoboch riešenia na Okresnom úrade v Žiline.  

- žiadosť o sprístupnenie pozemkov parc. č. 269/1 a 269/2– doporučili mestu, aby zistilo, či 

nejakou zábranou, ktorá bola vykonaná bol zahradený aj mestský pozemok, ktorý by mohol 

byť používaný na prístup k týmto pozemkom. 

- žiadosť o zámenu pozemkov v k. ú. Poluvsie nad Rajčankou – komisia požiadala 

o predloženie geometrického plánu. 

Mgr. Baďurová – Komisia sociálnych vecí a bezpečnosti: 

- odsúhlasenie jednorazovej finančnej dávky na základe žiadosti 2 občanom Rajeckých Teplíc, 

čo jednohlasne odsúhlasili. 

- poskytnutie informácii o Harmónii s tým, že projekt má byť uzavretý koncom roka, od 

1.1.2024 zastupuje na sociálne oddelenie zamestnankyňa, ktorá ju bude mať v kompetencii. 

Ing. Lamoš – Finančná komisia: 

- diskutovali o Harmónii, kde chceli vedieť v akom je stave.  

Obsah jednotlivých vyjadrení dostupný na audiovizuálnom zázname: 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s (časová stopa od 36:53 do 40:50) 

 

Do diskusie sa prihlásili:  

Ing. Lamoš – opýtal sa na frézovanie cesty, či je tam nejaká výmera. 

JUDr. Pialová – vysvetlila, že to možno súvisí aj s tou zámenou pozemkov. treba to tam ešte 

preskúmať. Skonštatovala, že problematike cesty a zámenám treba venovať väčšiu pozornosť 

a informovala, že komisia sa tým bude ešte zaoberať. 

p. Knapec – vysvetlil, že tam bolo družstvo a objasnil ďalšie skutočnosti. 

Ing. Lamoš – skonštatoval, že si myslí, že je tam cesta, ktorú treba urobiť. 

p. Knapec – vysvetlil možnosti, nad ktorými rozmýšľali a problémy. 

 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s


33.  Interpelácie poslancov 

Primátor mesta vyzval poslancov, ktorí chcú vystúpiť v tomto bode. Nakoľko sa nikto neprihlásil 

ukončil tento bod rokovania. 

34. Všeobecná rozprava. 

Primátor mesta vyzval poslancov, ktorí chcú vystúpiť v tomto bode. 

Do rozpravy sa prihlásili:  

PharmDr. Masaryková – opýtala sa kedy nastupuje p. čo má na starosti Harmóniu a poprosila keby 

mohla napísať všetkým poslancom mail v akom stave je všetko čo sa týka Harmónie.  

primátor mesta – informoval, že posledné informácie boli poslané na Komisiu sociálnych vecí 

a bezpečnosti a priebežne ich budeme informovať.  

Ing. Lamoš – opýtal sa na projekt na kanalizáciu, povedal, že tomu nerozumie, že aj na Finančnej 

komisii bolo spomínané, že bolo teraz vyhlásené 1. kolo dotácii na kanalizáciu. Opýtal sa v akom 

sme štádiu my. 

primátor mesta -objasnil jednotlivé skutočnosti.  

Do diskusie ku kanalizácií sa ďalej prihlásili: Mgr. Slyško, PharmDr. Masaryková, Mgr. Dobešová, 

JUDr. Pialová, primátor mesta.  

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov sa priebežne nezapisoval. Celé znenie je k dispozícií na 

audiovizuálnom zázname:  

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s (časová stopa od 44:11 do 54:40) 

 

JUDr. Pialová – informovala, že pozemky z vlastníctva štátu by chceli previesť do vlastníctva obcí 

zadarmo. 

Mgr. Slyško – opýtal sa čo nám to prinesie. 

JUDr. Pialová – ozrejmila, že ide o Lipovú aleju, pozemky pri Marákovi, pozemky v Poluvsí. 

Nakoľko sa nikto ďalší neprihlásil do diskusie, primátor ukončil tento bod. 

 

Primátor mesta poďakoval za účasť všetkých prítomných a zasadnutie o 19:53 hodine ukončil. 

Obsah jednotlivých diskusných príspevkov ako aj celé zasadnutie MsZ je možné si pozrieť na 

audiovizuálnom zázname: 

https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy 

 

 

 

 

............................................. 

Ing. Ambróz Hájnik, PhD.        

                    primátor mesta Rajecké Teplice 

    

 

Overovatelia zápisnice:   JUDr. Katarína Pialová ............................................. 

 

 

    Mgr. Katarína Baďurová ............................................. 

  

 

Zapisovateľka:  Bc. Ivana Gašparíková ............................................. 

https://www.youtube.com/watch?v=J5DBBO_SsaA&t=6s
https://www.rajecke-teplice.info/pages/videozaznamy

